

USA & Canada: Economics – Politics – Culture. 2013-2022

ISSN 2686-6730

URL - <http://usacanada.jes.su>

All right reserved

Issue 4 (556) Volume . 2016

THE ROLE OF GRAIN INDUSTRY IN THE U.S. FOOD SECURITY

Alla Korotkikh

Abstract

Grain industry is one of the most important sectors of the U.S. agribusiness. Due to the transition to intensive technologies, combined with a regional specialization, the industry is developing rapidly - yields grow, despite the reduction in harvesting areas. At the beginning of the second decade of the XXI century volume of production exceeded 430 million tons, which enables the country to fully meet the needs of the domestic food market, to provide livestock fodder base and to maintain leadership in the global grain trade.

Keywords list (en): grain industry, corn, wheat, production, intensive technologies, regional specialization of production, food security

Date of publication: 09.04.2016

Citation link:

Korotkikh A. THE ROLE OF GRAIN INDUSTRY IN THE U.S. FOOD SECURITY // USA & Canada: Economics – Politics – Culture. – 2016. – Issue 4 (556) C. 75-90 .
URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-374/>

РОЛЬ ЗЕРНОВОГО ХОЗЯЙСТВА В ПРОДОВОЛЬСТВЕННОЙ БЕЗОПАСНОСТИ США

Коротких Алла Андреевна

Аннотация

Зерновое хозяйство - одна из наиболее важных отраслей агропромышленного комплекса США. Благодаря переходу на интенсивные технологии в сочетании с рациональным размещением производства отрасль динамично развивается - урожай растёт, несмотря на сокращение уборочных площадей. В начале второго десятилетия XXI века объёмы производства превысили 430 млн. т, что позволяет стране полностью удовлетворить потребности внутреннего продовольственного рынка, обеспечить кормовую базу животноводства и удерживать лидерство в мировой торговле зерном.

Ключевые слова: зерновое хозяйство, кукуруза, пшеница, интенсивные технологии, региональная специализация производства, продовольственная безопасность

Дата публикации: 09.04.2016

Ссылка для цитирования:

Коротких А. А. РОЛЬ ЗЕРНОВОГО ХОЗЯЙСТВА В ПРОДОВОЛЬСТВЕННОЙ БЕЗОПАСНОСТИ США // США & Канада: экономика – политика – культура. – 2016. – Выпуск №4 (556) С. 75-90 . URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-374/>